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Geachte heer/mevrouw , 
 

RAADSVRAAG 

Vraag 

van:     Teun de Jong 
aan:     het college van burgemeester en wethouders 
d.d.:    02-11-2024 
vorm:  Schriftelijk 

  
Inhoud 

  
Onderwerp: 
Gebiedsproces 1 DYK 
 
 Vraag: 
 

Schriftelijke vragen conform artikel 33 van het reglement van orde voor 
vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad van de Gemeente 
Waadhoeke 

-------------------------------------------------------------------------------------------------  

In het kader van het Hoogwater Beschermings Programma wordt er 
gewerkt aan de verdere uitwerking van plannen voor dijkversterking in 
het gebied van onze gemeente tussen Koehool en Nieuwe Bildtzijl. 
Inmiddels is de projectnaam gewijzigd in 1DYK en wordt gecoördineerd 
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door de provinsje Fryslân en Wetterskip Fryslân. Onze gemeente maakt 
middels een afvaardiging vanuit B&W deel uit van de Stuurgroep. 
Inmiddels is het traject Koehool – Zwarte Haan in uitvoering. Voor het 
traject Zwarte Haan richting Nieuwe Bildtzijl is een onderzoek geïnitieerd 
om te komen tot een zogenaamde ‘groene dijk’. Naar aanleiding van 
voorgaande raadsvragen heeft het College op 14 november 2023 
toegezegd de Raad bij dit proces te betrekken en te informeren. 

Over het proces tot besluitvorming  en de stand van zaken heeft de VVD 
fractie de volgende vragen: 

1. Kan het College duiden welke werkzaamheden op het traject 
Koehool – Zwarte Haan worden of zijn uitgevoerd? 

2. Kan het College duiden welke ‘koppelkansen’ voor bovenstaand 
traject worden uitgevoerd? 

3. Kan het College aangeven wat de stand van zaken is in de 
planvorming casu quo uitvoering van het traject Zwarte Haan – 
Nieuwe Bildtzijl?  

4. Kan het College duiden op welke wijze en over welke 
onderwerpen welke belanghebbenden worden geraadpleegd 
door de 1DYK organisatie? 

5. Kan het College aangeven welke inbreng is geleverd namens de 
gemeente  Waadhoeke aan de planvorming  en mogelijke 
‘koppelkansen’ voor het traject Zwarte Haan – Nieuwe Bildtzijl? 

6. Verzoekt het College deze vragen uiterlijk 9 december 2024 
schriftelijk te beantwoorden. 
 

St.-Annaparochie, 1 november 2024. 

Namens de fractie VVD Waadhoeke, Teun de Jong 

 

Reactie college 
26-11-24 
(raad 26-11-2024) 

1. Kan het College duiden welke werkzaamheden op het traject 
Koehool – Zwarte Haan worden of zijn uitgevoerd? 
 

In augustus en september waren er onderhoudswerkzaamheden tussen 
Koehool en het Statenhoofd. Over een lengte van 1,5 kilometer zijn 
steentjes en aangespoelde materialen tussen de huidige basaltblokken 
verwijderd. Vervolgens zijn de ruimtes gevuld met gietasfalt en afgedekt 
met een toplaag van breuksteen. De zaden van de eerder aanwezige 



 

 

begroeiing worden in het voorjaar over de breuksteen voor plantengroei 
gestrooid.  

Monitoring 

De komende periode (oktober 2024 – april 2025) wordt gekeken of er 
zeewater de dijk binnendringt. Op basis van de uitkomsten is duidelijk of 
aanvullend 3 kilometer asfalt moet worden versterkt.  

Daarnaast wordt in 2025 nog een aantal werkzaamheden uitgevoerd, 
zoals het aanleggen van 3KM drainage en het verplaatsen van 1,5KM 
hekwerk aan de buitenzijde van de dijk. Het hekwerk wordt 1M naar 
binnen verplaatst.  

2. Kan het College duiden welke ‘koppelkansen’ voor bovenstaand 
traject worden uitgevoerd? 

In de raadsmemo ‘Stand van zaken Gebiedsproces 1 DYK’ van 23 juli jl. 
heeft het college de gemeenteraad geïnformeerd over de mogelijke 
koppelkansen voor deelgebied 1 en de overkoepelende koppelkansen 
voor het gehele dijktraject van de dijkversterking. De daadwerkelijke 
koppelkansen zijn nog niet bepaald.  In november en december vindt er 
overleg plaats tussen de zeven gebiedspartners in de vorm van 3x een 
tweedaagse overlegsessie. Dit met als doel een conceptueel akkoord te 
sluiten voor het integrale gebiedsproces 1 DYK.  

3. Kan het College aangeven wat de stand van zaken is in de 
planvorming casu quo uitvoering van het traject Zwarte Haan – 
Nieuwe Bildtzijl?  

De wijze van uitvoering is afhankelijk van de inhoud van het nog te 
sluiten (conceptueel) akkoord. Dit is, zoals hierboven wordt beschreven, 
nog niet bekend. Wel is duidelijk dat de opbrengst qua koppelkansen voor 
gemeente Waadhoeke vanuit gebiedsproces 1 DYK, beperkt is gebleven. 
Zo ook voor dit traject. 

4. Kan het College duiden op welke wijze en over welke 
onderwerpen welke belanghebbenden worden geraadpleegd 
door de 1DYK organisatie? 

Dit wordt duidelijk na de overlegsessies in november en december. 

5. Kan het College aangeven welke inbreng is geleverd namens de 
gemeente  Waadhoeke aan de planvorming  en mogelijke 
‘koppelkansen’ voor het traject Zwarte Haan – Nieuwe Bildtzijl? 



 

 

Waadhoeke is één van de zeven gebiedspartners en is aanwezig bij de 
overlegsessies in november en december. Inhoudelijke inbreng vindt 
plaats tijdens deze sessies. Zoals eerder gesteld kent gemeente 
Waadhoeke geen overkoepelende visie voor het Waddenkustgebied 
(uitgezonderd enkele richtlijnen uit het Coalitieakkoord, 
Ontwikkelperspectief 2018-2018 en andere beleidsvisies). De inhoudelijke 
inbreng is daarom  pragmatisch ingezet. We zetten in op aansluiting bij 
lopende ontwikkelingen in ons gebied en maken ons er hard voor dat er 
geen contradicties ontstaan. 

6. Verzoekt het College deze vragen uiterlijk 9 december 2024 
schriftelijk te beantwoorden. 

 
 


